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Abstract (en)
The roller skate comprises a chassis (2) with rollers (3) and a removable boot fixed to the chassis at four non-aligned points. Locking of the boot to
the chassis is automatically ensured by deformation of a spring during booting up, The automatic locking comprises a fastening and locking part (8)
subject to the action of a locking spring (16). The skate has an unlocking lever (19) articulated in the chassis rear which acts on the fastening part
against the action of the locking spring.

Abstract (fr)
Patin & roulettes comprenant un chéassis (2) équipé de roulettes (3) et une chaussure (1) fixée amoviblement au chassis en quatre points par
accrochage et verrouillage. L'accrochage et le verrouillage sont assurés automatiquement et simultanément en tous les points de fixation par un
élément commun(8) soumis a I'action d'un moyen élastique (16). Le déverrouillage est assuré par un levier (19) articulé a l'arriére du chassis et
utilisable comme poignée lors du chaussage du chéassis. <IMAGE>
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